To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: ALDAMAN FOR INVESTMENTS Date: 14-04-2024 10:45:42 AM Subject: response to a lettter from ase	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الضمان للاستثمار التاريخ: 14-04-2024 AM 10:45:42 و من البورصة الموضوع: رد على كتاب استفسار من البورصة
response to letter no. 24/01066/4/3 dated 1/4/2024, please note that there are no major matters or important decisions or events under consideration that would materially affect the company share price	ردا على كتاب رقم 3/4/01066/24 تاريخ 1/4/24 ، ارجو العلم بأنه لا يوجد أية أمور جوهرية أو أحداق هامة أو قرارات أو توجهات قيد النظر من شأنها التأثير على سعر سهم الشركة
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Hana Farhan Hourani	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Hana Farhan Hourani